

J.P.U. 43

25 Sep 2003



**PERINTAH LALULINTAS JALAN
(PERUNTUKAN TEMPAT LETAK KERETA)
(MBJB) 2003**

*Road Traffic (Provision Of Parking Places)
(Johor Bahru City Council) Order 2003*



NEGERI JOHOR

Warta Kerajaan

DITERBITKAN DENGAN KUASA

GOVERNMENT OF JOHORE GAZETTE

PUBLISHED BY AUTHORITY

Jil. 47
No. 20

25hb September 2003

TAMBAHAN No. 15
PERUNDANGAN

J. P.U. 43.

AKTA PENGANGKUTAN JALAN 1987

PERINTAH LALULINTAS JALAN
(PERUNTUKAN TEMPAT LETAK KERETA)
MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU 2003

PADA menjalankan kuasa yang diberikan oleh seksyen 72 Akta Pengangkutan Jalan 1987 [Akta 333], Majlis Bandaraya Johor Bahru sebagai pihak berkuasa berhubung dengan mana-mana jalan yang terletak dalam kawasan Majlis, dengan persetujuan Menteri, membuat perintah yang berikut:

Nama, pemakaian dan permulaan berkuatkuasa.

1. (a) Perintah ini bolehlah dinamakan Perintah Lalulintas Jalan (Peruntukan Tempat Letak Kereta) Majlis Bandaraya Johor Bahru 2003 dan hendaklah dipakai hanya bagi Majlis Bandaraya Johor Bahru.

(b) Perintah ini hendaklah mula berkuatkuasa pada tarikh ia disiarkan dalam *Warta*.

Tafsiran.

2. Dalam Perintah ini melainkan jika konteksnya menghendaki makna yang lain:

“atendan letak kereta” ertinya mana-mana orang atau syarikat yang dilantik dan termasuk sesiapa yang diberi kuasa oleh Majlis untuk mengawal selia dan menguruskan tempat letak kereta selain daripada tempat letak kereta berkupon yang dinyatakan dalam Jadual Pertama untuk memungut bayaran yang ditetapkan melalui apa-apa perjanjian yang dibuat di antara Majlis dengannya;

“bas luar” ertinya sebuah bas yang biasanya berulang alik mencari sewa antara tempat-tempat yang dituju dalam kawasan Majlis dan Tempat-tempat yang dituju di luar kawasan Majlis;

"bayaran yang ditetapkan" ertinya bayaran yang ditetapkan dalam Jadual-jadual itu;

"Datuk Bandar" ertinya Datuk Bandar Majlis Bandaraya Johor Bahru termasuk Timbalan Datuk bandar;

"jam" termasuklah sebahagian daripada satu jam;

"kenderaan bermotor" tidak termasuk apa-apa juga motosikal atau motor sekuter;

"kereta sewa" ertinya sebuah kereta teksi atau kereta sewa yang biasanya berulang alik mencari sewa dari dalam kawasan Majlis ke tempat-tempat yang dituju di luar kawasan Majlis;

"Kupon letak kereta" ertinya kupon yang dikeluarkan oleh Majlis atau syarikat pengendali, yang di atasnya tercatat kadar bayaran, tempoh masa dan tarikh bagi membenarkan kenderaan bermotor diletakkan di mana-mana petak letak kereta di tempat letak kereta, kecuali tempat letak kereta terkawal atau tempat letak kereta bermusim;

"letak kereta" termasuklah menunggu di dalam sesuatu petak letak kereta;

"Majlis" ertinya Majlis Bandaraya Johor Bahru;

"pas bermusim" ertinya pas yang dikeluarkan oleh Majlis atau syarikat pengendali yang menunjukkan antara lainnya nama jalan atau kawasan, nombor petak, nombor pendaftaran kenderaan bermotor, nombor siri dan tarikh luput pas bermusim tersebut bagi meletakkan kenderaan bermotor itu di suatu petak letak kereta bermusim;

"pas bulanan" ertinya seperti yang dinyatakan di dalam Perintah 18;

"Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta)" ertinya anggota Majlis yang dilantik untuk melakukan kerja-kerja penguatkuasaan Perintah ini di tempat letak kereta ber kupon termasuklah lain-lain anggota Majlis yang dilantik bagi tujuan tersebut;

"petak letak kereta" ertinya petak yang ditandakan di tempat letak kereta bagi tujuan diletakkan sebuah kenderaan bermotor di atasnya;

"sistem letak kereta ber kupon" ertinya sistem mempamer kupon letak kereta pada kenderaan bermotor yang diletakkan di petak letak kereta di tempat letak kereta ber kupon;

"syarikat pengendali" ertinya syarikat yang dilantik di bawah perintah 7(3);

"tempat letak kereta" ertinya segala petak letak kereta di jalan-jalan, jalan sisian, lorong, tanah, bangunan, kawasan atau tempat yang diperihalkan di dalam Jadual Pertama sebagai tempat di mana kenderaan bermotor boleh diletakkan;

"tempat letak kereta ber kupon" ertinya segala tempat letak kereta yang berkuatkuasa di atasnya sistem letak kereta ber kupon seperti yang dibutirkan dalam Jadual Pertama;

"tempat letak kereta bermusim" ertinya suatu tempat letak kereta yang telah ditandakan dengan perkataan 'Rizab' atau apa-apa tanda lain di mana hanya kenderaan bermotor yang telah dibeli pas bermusim baginya boleh diletakkan;

"tempat letak kereta terkawal" ertinya suatu tempat letak kereta di mana waktu masuk dan keluar dari tempat tersebut dicatatkan oleh seorang atendan letak kereta atau dengan menggunakan lain-lain alat sawat dan tempoh lamanya meletak kereta dikira dari waktu masuk sehingga waktu keluar seperti dibutirkan dalam Jadual Pertama;

"tempat letak kereta sewa" ertinya suatu tempat letak kereta yang diperihalkan dalam ruang 2 Jadual Kedua di mana sesuatu kereta sewa boleh diletakkan bagi maksud menanti penumpang-penumpang dengan bayaran yang ditetapkan oleh Datuk Bandar;

"tempat perhentian bas" ertinya suatu kawasan yang diperihalkan dalam ruang 2 Jadual ketiga untuk meletak bas dengan bayaran yang ditetapkan.

Peruntukan bagi tempat letak kereta.

3. (1) Datuk Bandar adalah dengan ini membuat peruntukan bahawa:
- (a) jalan, sepanjang jalan atau tempat yang dinyatakan dalam ruang 2 Jadual Pertama adalah tempat-tempat letak kereta bagi kenderaan bermotor kecuali kereta sewa;
 - (b) Jalan, sejajaran jalan atau tempat yang dinyatakan dalam ruang 2 Jadual Kedua adalah tempat-tempat letak kereta bagi kereta sewa; dan
 - (c) Tempat yang dinyatakan di dalam Ruang 2 Jadual Ketiga adalah tempat-tempat letak bas atau kawasan-kawasan perhentian bas,

dan peruntukan-peruntukan Perintah ini hendaklah dipakai baginya.

(2) Majlis dengan ini boleh mengadakan tempat letak kereta di atas mana-mana tanah, bangunan, jalan atau bahagian-bahagian jalan, lorong atau lorong belakang yang berada di bawah bidang kuasa pentadbiran Majlis bagi tujuan tempat letak kereta.

(3) Berhubungan dengan teksi, bas, bas luar dan kereta sewa yang menggunakan tempat letak kereta itu hendaklah tertakluk kepada apa-apa syarat sebagaimana yang difikirkan patut dikenakan oleh Datuk Bandar dan sesiapa yang menggunakan tempat itu hendaklah mematuhi syarat-syarat itu.

Jenis-jenis tempat letak kereta.

4. Dalam menyediakan tempat letak kereta Majlis hendaklah mempunyai budibicara untuk menetap dan melaksanakan jenis-jenis sistem tempat letak kereta termasuk sistem letak kereta berkupon yang disifatkan sesuai dan cara-cara bagaimana ianya akan dikendalikan.

Petak-petak letak kereta.

5. (1) Sesuatu tempat letak kereta boleh dibahagi-bahagikan kepada beberapa petak letak kereta dan bagi maksud menentukan petak-petak letak kereta itu Datuk Bandar hendaklah mengarahkan tiap-tiap satu petak letak kereta itu ditunjukkan dengan garisan bercat, tataan, tanda atau lain-lain tanda.

(2) Suatu papan tanda atau papan kenyataan hendaklah didirikan di tempat letak kereta dan padanya itu hendaklah ditampalkan suatu notis menyatakan isi Perintah ini.

Larangan dalam meletakkan kenderaan.

6. (1) Tiada sesiapa pun boleh meletak kenderaan motor dalam sesuatu petak letak kereta melintang mana-mana garisan yang menandakan petak letak kereta itu atau dalam kedudukan sedemikian bahawa kenderaan bermotor tersebut tidak sebenar-benarnya dalam kawasan yang ditandakan sebagai petak letak kereta.

(2) Seseorang yang meletakkan kenderaan bermotor dalam suatu petak letak kereta hendaklah tertakluk kepada peruntukan-peruntukan subperenggan 1, menentukan kenderaan bermotor itu supaya menghadap ke arah lalulintas pada amnya setakat mana yang boleh mengikut garisan-garisan yang menandakan petak letak kereta itu dan hendaklah menepati segala tanda dan isyarat yang ditunjukkan di tempat letak kereta itu.

(3) Jika mana-mana kenderaan bermotor diletakkan pada petak letak kereta dengan melanggar peruntukan-peruntukan yang tersebut di atas maka Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta) boleh mengubah atau menyebabkan diubah kedudukan kenderaan bermotor itu supaya kedudukannya mematuhi peruntukan-peruntukan itu, dan drebar atau orang yang menjaga kenderaan bermotor itu hendaklah mematuhi apa-apa arahan yang sah di sisi undang-undang sebagaimana dikeluarkan oleh Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta) atau seorang pegawai polis beruniform supaya mematuhi peruntukan-peruntukan Perintah ini atau Akta Pengangkutan Jalan 1987.

Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta).

7. (1) Majlis boleh melantik seorang atau beberapa orang Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta) untuk bertugas di suatu tempat letak kereta berkupon.

(2) Majlis boleh melantik syarikat pengendali yang sesuai untuk mengawal selia dan menguruskan pelaksanaan tempat letak kereta berkupon yang disediakan oleh Majlis sebagaimana yang difikirkan perlu atau suaimanfaat bagi maksud perintah ini.

(3) Bagi maksud Perintah ini, "syarikat pengendali" bermaksud syarikat yang dilantik dan diberi kuasa oleh Datuk Bandar melalui apa-apa perjanjian yang dibuat oleh pihak Majlis dengan syarikat pengendali bagi menjalankan kerja-kerja seperti di dalam perintah 7(2).

Syarat-syarat perlu dipatuhi.

8. (1) (i) Sesiapa juga yang meletakkan kenderaan bermotor di tempat letak kereta hendaklah mematuhi sebarang peruntukan-peruntukan dan syarat-syarat yang dikenakan oleh Majlis berhubung dengan penggunaan tempat letak kereta tersebut.

(ii) Adalah menjadi satu kesalahan sekiranya meletakkan kenderaan yang bukan kenderaan bermotor di mana-mana tempat letak kereta.

(2) Sesiapa jua yang meletak kenderaan bermotor di tempat letak kereta bermusim hendaklah mematuhi sebarang peruntukan-peruntukan dan syarat-syarat yang dikenakan oleh Majlis berhubung dengan penggunaan tempat letak kereta bermusim tersebut.

(3) Sesiapa jua yang menggunakan sistem letak kereta berkupon hendaklah mempamerkan kupon letak kereta yang dikeluarkan oleh Majlis atau syarikat pengendali di atas papan pemuka kenderaan bermotor dan kupon letak kereta itu hendaklah mempunyai tarikh dan masa permulaan kenderaan bermotor tersebut diletakkan.

(4) mana-mana orang yang menggunakan pas bulanan hendaklah mematuhi sebarang peruntukan-peruntukan dan syarat-syarat yang dikenakan oleh Majlis berhubung dengan penggunaan pas bulanan tersebut.

Tempat letak kereta terkawal.

9. (1) seseorang yang menggunakan tempat letak kereta terkawal hendaklah memberhentikan kenderaan bermotornya di pintu masuk tempat tersebut bagi membolehkan atendan letak kereta mencatatkan keterangan-keterangan mengenai kenderaan bermotornya dan waktu masuk. Atendan letak kereta kemudiannya akan memberikan kepada pemandu kenderaan bermotor itu satu salinan tiket meletak kereta dan membenarkan pemandu itu meletakkan kenderaan bermotornya di tempat letak kereta terkawal. Adalah menjadi tanggungjawab pemandu menyimpan tiket tersebut yang mana akan ditunjukkan kepada atendan letak kereta di pintu luar dan membayar kadar meletak kereta sebagaimana dinyatakan.

(2) Seseorang yang gagal menunjukkan tiket meletak kereta tersebut ketika hendak keluar dari tempat letak kereta hendaklah dianggap sebagai telah memasuki kawasan letak kereta itu pada waktu ia mula dibuka pada hari berkenaan dan hendaklah membayar kadar bagi tempoh masa yang dikira sebagai waktu keluar.

(3) Seseorang yang keluar daripada tempat letak kereta terkawal selepas tempat itu ditutup hendaklah membuat pembayaran letak kereta dengan kadarnya dikira dari waktu ia masuk hingga waktu tempat letak kereta tersebut ditutup di mana-mana pondok bayaran letak kereta dalam masa empat belas (14) hari dari tarikh meletak kereta. Sekiranya ia gagal membayar kadar yang ditetapkan dalam tempoh tersebut ia hendaklah dikenakan bayaran lebih tiga kali ganda dari kadar bayaran biasa yang boleh dibayar dalam tempoh empat belas (14) hari selanjutnya.

Kawasan operasi sistem letak kereta berkupon.

10. Kupon letak kereta hendaklah digunakan apabila meletak kenderaan bermotor di tempat letak kereta berkupon yang tertera di dalam Jadual Pertama.

Pengeluaran kupon letak kereta.

11. (1) Majlis atau syarikat pengendali boleh mengeluarkan dan menjual kupon letak kereta kepada mana-mana orang yang membayar bayaran yang ditetapkan di dalam Jadual Pertama.

Syarat-syarat bagi menggunakan kupon letak kereta.

12. (1) Mana-mana orang yang menggunakan kupon letak kereta yang dikeluarkan oleh Majlis atau mana-mana orang yang diberi kuasa oleh Majlis untuk meletakkan kenderaan bermotor hendaklah mematuhi peruntukan-peruntukan dan syarat-syarat yang dinyatakan di dalam kupon letak kereta.

(2) Seseorang yang gagal mematuhi peraturan-peraturan dan syarat-syarat yang disebutkan di bawah subperenggan 1 adalah melakukan suatu kesalahan.

Tempat-tempat kupon kereta diperlukan.

13. Pemandu atau pemunya kenderaan bermotor yang menggunakan kupon letak kereta boleh meletakkan kenderaan bermotornya di mana-mana petak letak kereta kecuali di petak letak kereta bermusim atau tempat letak kereta terkawal mengikut tempoh masa yang dibenarkan seperti yang dinyatakan di kupon letak kereta tersebut.

Cara mempamerkan kupon letak kereta.

14. (1) Pemandu atau pemunya kenderaan bermotor yang menggunakan kupon letak kereta untuk meletakkan kenderaan bermotor hendaklah mempamerkan kupon letak kereta di atas bahagian kanan papan pemuka kenderaan bermotor dengan menghadap cermin hadapan dan hendaklah memastikan bahawa pandangan Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta) yang bertugas tidak dihalang untuk memeriksa kupon letak kereta itu, pada bila-bila masa ketika kenderaan bermotor diletakkan di tempat letak kereta berkupon itu.

(2) Kupon letak kereta yang telah dipinda, diubah, dirosakkan, dilipat atau diconteng adalah terhenti menjadi sah untuk digunakan.

Pengiraan masa letak kereta.

15. Di mana dua atau lebih kupon dipamerkan di atas sesuatu kenderaan bermotor untuk meliputi tempoh di dalam masa kenderaan bermotor itu diletakkan di dalam satu-satu tempat letak kereta berkupon, masa permulaan yang ditunjukkan di dalam kupon yang kedua atau kupon-kupon yang berikutnya hendaklah bersambung serta merta selepas tamat tempoh masa letak kereta sepertimana yang ditunjukkan di dalam kupon yang terdahulu.

Masa permulaan kupon.

16. Tiada seorang pun yang boleh mempamerkan atau menyebabkan atau membenarkan untuk dipamerkan ke atas sesebuah kenderaan bermotor sesuatu kupon letak kereta dalam mana masa permulaan meletak kenderaan bermotor di situ menunjukkan bahawa ianya adalah lebih lewat daripada masa sebenarnya apabila ianya meletak kenderaan bermotor itu di tempat letak kereta berkupon.

Kesalahan terus-menerus meletak kenderaan bermotor setelah tamat tempoh kupon.

17. Mana-mana orang yang terus meletakkan kenderaan bermotornya di tempat letak kereta berkupon setelah tamat tempoh kupon letak kereta yang dipamerkan di kenderaan bermotor itu bagi meliputi bayaran yang ditetapkan adalah melakukan satu kesalahan.

Pas bulanan.

18. Datuk Bandar boleh mengeluarkan atau mengarahkan untuk dikeluarkan bagi pihaknya suatu pas bulanan dalam bentuk yang ditentukan olehnya dengan pembayaran tidak melebihi RM100.00 sebulan, dan pas bulanan itu, apabila dikeluarkan akan membolehkan kenderaan bermotor yang menggunakannya diletak di mana-mana letak kereta kecuali tempat letak kereta bermusim, tanpa dikenakan apa-apa kadar bayaran tambahan.

Pas bermusim.

19. (1) Datuk Bandar boleh mengeluarkan atau mengarahkan untuk dikeluarkan bagi pihaknya suatu pas bermusim dalam bentuk yang ditentukan olehnya dengan pembayaran tidak melebihi RM200.00 sebulan, dan bermusim itu, apabila dikeluarkan akan membolehkan kenderaan bermotor yang menggunakannya diletak di tempat yang telah dikhaskan penggunaannya.

(2) Pemegang pas bermusim mempunyai hak eksklusif untuk menggunakan petak letak kereta yang telah dikhaskan untuknya itu sepanjang masa sahlaku pas bermusim tersebut.

Penggantungan penggunaan tempat letak kereta.

20. (1) Datuk Bandar boleh menggantung penggunaan sesuatu tempat atau petak letak kereta pada bila-bila masa difikirkan penggantungan itu sebagai munasabah perlu:

- (a) bagi maksud memastikan aliran lalulintas atau memperbaiki tahap keselamatan lalulintas;
- (b) bagi maksud apa-apa kerja pembinaan, kerja meroboh atau mengorek yang berdampingan dengan petak letak kereta atau menyenggara, memaju atau membina semula tempat letak kereta atau memasang, mendirikan, mengubahkan atau membaiki mana-mana betung atau mana-mana kabel paip sesalur atau radas untuk membekalkan air atau elektrik atau mana-mana talian telegraf dalam petak letak kereta itu atau berdampingan dengannya;
- (c) untuk menyenangkan penduduk-penduduk premis-premis yang berdampingan dengan tempat letak kereta itu pada bila-bila masa mengalih atau menyerahkan perabot dari atau ke mana-mana premis itu;
- (d) pada bila-bila masa mungkin disebabkan oleh kerana sesuatu pertunjukan khas yang mana jalan akan menjadi sesak atau terhalang;
- (e) untuk menyenangkan penduduk premis yang berdampingan dengan petak kereta pada masa perkahwinan atau perkebunian atau peristiwa-peristiwa khas yang lain; atau
- (f) kerana apa-apa sebab lain sebagaimana difikirkan patut oleh Datuk Bandar.

(2) Atas sesuatu penggantungan tersebut di atas seseorang wakil Datuk Bandar yang diberi kuasa dengan sempurna hendaklah menampalkan satu notis tertentu di petak letak kereta yang berkenaan atau dekat dengannya dan adalah menyalahi undang-undang bagi sesiapa jua meletakkan apa-apa kenderaan bermotor di petak letak kereta itu kecuali bagi sesuatu maksud yang berhubung penggantungan itu telah dibuat.

(3) Datuk Bandar boleh mengenakan bayaran ke atas sesiapa yang menyebabkan penggantungan penggunaan sesuatu tempat atau petak letak kereta seperti yang dinyatakan di bawah subperenggan 1 dengan kadar yang ditetapkan oleh Datuk Bandar.

Halangan dan pengalihannya.

21. (1) Tiada sesiapa pun boleh menghalang atau menyebabkan terhalang mana-mana tempat atau petak letak kereta.

(2) Seseorang atendan letak kereta, Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta), atau sesiapa jua yang diberi kuasa bagi maksud itu oleh Datuk Bandar boleh mengalihkan apa-apa jua benda yang menyebabkan halangan tersebut di atas, dan pemunya atau pemunya-pemunya itu boleh menuntut benda yang tersebut dalam tempoh dua puluh satu (21) hari dari tarikh pengalihan itu daripada Datuk Bandar setelah menjelaskan perbelanjaan mengalihkan dan menjaga benda itu kepada Datuk Bandar.

(3) Datuk Bandar boleh pada bila-bila masa melupuskan benda yang tersebut di atas jika benda itu ialah dari jenis yang tak tahan lama dan juga melupuskan benda yang tahan lama selepas dua puluh satu (21) hari yang berkenaan itu dan hasil dari pelupusan itu hendaklah dipulangkan kepada pemunya dengan ditolak belanja yang tersebut dalam subperenggan 2 dan apa-apa belanja lain yang dilakukan berkaitan dengan pelupusan itu; dan jika sekiranya pemunya benda itu tidak dapat dipastikan, hasilan yang disebutkan itu boleh dikreditkan kepada Majlis selepas dua belas (12) bulan dari tarikh pelupusan itu.

(4) Datuk Bandar tidaklah bertanggungjawab atas apa-apa kerosakan yang berlaku kepada benda itu dalam masa mengalihkannya dan semasa dalam jagaan Datuk Bandar.

Kenderaan bermotor yang dikecualikan.

22. Perintah ini tidaklah dipakai bagi:

- (a) mana-mana ambulans atau kenderaan bomba atau apa-apa jua kenderaan bermotor yang digunakan oleh Tentera, Polis atau Pejabat Pos;
- (b) apa-apa jua kenderaan bermotor yang digunakan oleh mana-mana pihak berkuasa yang dibenarkan oleh atau di bawah mana-mana undang-undang bertulis, atau di bawah mana-mana perintah yang mempunyai kuatkuasa mana-mana undang-undang bertulis, untuk membina, mendirikan atau menjalankan pekerjaan mengenai elektrik, air atau lain-lain pekerjaan awam, setakat mana kenderaan itu digunakan untuk membina, mendirikan atau menjalankan pekerjaan mengenainya itu; dan;
- (c) sesebuah kenderaan bermotor yang telah diarahkan ke suatu petak letak kereta oleh seorang pegawai polis beruniform dalam masa ia menjalankan tugasnya.

Pas letak kereta percuma.

23. Datuk Bandar boleh mengeluarkan atau mengarahkan untuk dikeluarkan bagi pihaknya suatu pas percuma dalam bentuk yang ditentukan olehnya tanpa sebarang pembayaran, dan pas percuma itu, apabila dikeluarkan akan membolehkan kenderaan bermotor yang menggunakannya diletak di mana-mana tempat letak kereta kecuali petak letak kereta bermusim tanpa sebarang bayaran.

Kuasa mengalih dan menahan oleh Datuk Bandar.

24. (1) Jika sesuatu kenderaan bermotor:

- (i) diletakkan di mana-mana tempat letak kereta berkupon tanpa dipamerkan kupon letak kereta atau tidak mempunyai pas bulanan atau pas bermusim yang sah melainkan mana-mana kenderaan yang telah dikecualikan daripada Perintah ini;
- (ii) telah ditinggalkan di tempat letak kereta selama lebih daripada dua (2) hari dan kupon letak kereta menunjukkan bahawa tempoh letak kereta telah tamat;
- (iii) melakukan apa-apa yang melanggar mana-mana peruntukan di bawah Perintah ini maka,

Datuk Bandar boleh mengarahkan kenderaan bermotor itu dialihkan dari tempat letak kereta itu ke suatu tempat yang selamat dan ditahan di situ sehingga perintah pelepasan dari Datuk Bandar diterima.

(2) Datuk Bandar atau atendan letak kereta boleh menahan kenderaan bermotor itu sehingga bayaran-bayaran yang ditetapkan bagi tempoh yang tidak dibayar hingga masa kenderaan bermotor itu dialihkan dari tempat letak kereta dan segala belanja yang munasabah dilakukan pada melaksanakan peruntukan-peruntukan perintah ini telah dibayar kepada Datuk Bandar.

(3) Datuk Bandar tidaklah bertanggungjawab atas apa-apa kerosakan kepada kenderaan bermotor itu atau atas apa-apa kehilangan atau kerosakan kepada kelengkapan atau kandungan mana-mana kenderaan bermotor yang dialihkan dan ditahan oleh Datuk Bandar di bawah peruntukan-peruntukan perintah ini.

Pemberitahuan mengenai pengalihan dan tahanan.

25. Apabila sesuatu benda atau sebuah kenderaan bermotor dialihkan atau ditahan mengikut peruntukan-peruntukan perintah 21 dan 24, Datuk Bandar hendaklah dengan seberapa segera yang munasabah memberi notis bertulis kepada pemunya tentang pengalihan dan tahanan benda atau kenderaan bermotor jika nama dan alamat pemunya itu diketahui.

Keselamatan kenderaan bermotor.

26. Kenderaan bermotor dalam kawasan sesuatu tempat letak kereta tidak boleh ditarik, dipandu atau ditolak kecuali dengan cara yang teratur dan berhemat dan dengan mengambil perhatian terhadap keselamatan kenderaan bermotor lain dan orang-orang dalam kawasan tempat letak kereta itu.

Larangan membaiki.

27. Tiada sesiapa pun boleh membaiki sesebuah kenderaan bermotor atau membenarkan sesebuah kenderaan bermotor dibaiki di tempat letak kereta kecuali jika membaikinya adalah perlu untuk membolehkan kenderaan bermotor itu dialihkan dari tempat letak kereta itu.

Larangan mencuci atau membersihkan.

28. Tiada sesiapa pun boleh mencuci atau membersihkan atau menyebabkan atau membenarkan dicuci atau dibersihkan mana-mana kenderaan bermotor di tempat letak kereta.

Kenderaan bermotor tidak betunggu.

29. Kenderaan bermotor di sesuatu tempat letak kereta tidak boleh dibiarkan tidak bertunggu melainkan jika kenderaan bermotor itu tidak dapat dialihkan dengan menggunakan brek atau dengan apa-apa cara lain yang mencukupi disebabkan tidak boleh bergerak.

Orang-orang dibenarkan di tempat letak kereta.

30. Tiada sesiapa pun kecuali seseorang atendan letak kereta atau pemunya atau pemandu atau penumpang sesebuah kenderaan bermotor yang terletak di tempat letak kereta boleh berada atau tinggal di tempat letak kereta itu.

Larangan berdagang atau berniaga.

31. Tiada sesiapa pun boleh menggunakan mana-mana kenderaan bermotor yang terletak dalam petak letak kereta bagi maksud menjalankan apa-apa perdagangan atau perniagaan.

Pertanggungjawaban pemunya berdaftar.

32. Dalam hal-hal mengenai pelanggaran atau tidak mematuhi mana-mana peruntukan Perintah ini pemunya berdaftar kenderaan bermotor itu hendaklah dianggap sebagai telah melanggar atau tidak mematuhi peruntukan atau peruntukan-peruntukan itu jika orang (iaitu bukannya pemunya berdaftar) yang sebenarnya melanggar atau tidak mematuhi peruntukan atau peruntukan-peruntukan itu tidak diketahui atau tidak dijumpai.

Mengadakan papan tanda.

33. Datuk Bandar hendaklah mengadakan satu atau beberapa papan tanda di tiap-tiap satu tempat letak kereta yang menunjukkan penguatkuasaan tempat letak kereta sistem berkupon dan boleh mendirikan apa-apa tanda dan isyarat sebagaimana yang difikirkannya perlu untuk mengarahkan atau mengatur kenderaan-kenderaan bermotor dalam kawasan tempat letak kereta itu.

Majlis tidak bertanggungjawab atas kehilangan atau kerosakan.

34. Datuk Bandar tidaklah bertanggungjawab atas apa-apa kehilangan atau kerosakan kepada mana-mana kenderaan bermotor atau kepada kelengkapan atau kandungan mana-mana kenderaan bermotor semasa diletakkan di mana-mana tempat letak kereta.

Larangan mengalih notis atau peringatan makluman.

35. Tiada sesiapa pun kecuali seseorang yang diberi kuasa oleh Datuk Bandar boleh mengalihkan atau menyebabkan dialih apa-apa notis yang dikeluarkan oleh seseorang atendan letak kereta dan yang ditampalkan pada cermin hadapan atau mana-mana bahagian kenderaan bermotor yang mudah dilihat semasa terletak di mana-mana tempat atau petak letak kereta.

Kecemasan.

36. Dalam masa kecemasan, sesiapa jua yang diberikuasa bagi maksud itu oleh Datuk Bandar atau mana-mana pegawai polis beruniform boleh mengalihkan atau menyebabkan dialihkan mana-mana kenderaan bermotor yang ditinggalkan dalam mana-mana petak letak kereta ke mana-mana tempat yang difikirkan patut.

Kesalahan-kesalahan lain.

37. Adalah menjadi kesalahan kepada mana-mana orang yang:

- (a) meletakkan kenderaan bermotor yang boleh menghalang pili bomba;
- (b) meletakkan kenderaan bermotor di kawasan kaki lima/siar kaki;
- (c) meletakkan kenderaan bermotor di petak letak kereta bermusim tanpa pas bermusim yang sah;
- (d) meletakkan kenderaan bermotor di tempat letak kereta yang lain dari yang telah ditetapkan untuk jenisnya;
- (e) meletakkan kenderaan bermotor diluar dari petak letak kereta di tempat letak kereta;
- (f) mempamerkan kupon letak kereta yang tidak sah.

Penetapan kesalahan-kesalahan yang boleh dikompaun.

38. Semua jenis kesalahan-kesalahan di bawah Perintah ini adalah ditetapkan sebagai kesalahan-kesalahan yang boleh dikompaunkan oleh Datuk Bandar atau mana-mana pegawai Majlis yang diberi kuasa sedemikian oleh Menteri.

Tawaran mengkompaun.

39. (1) Mana-mana orang yang melanggar atau tidak mematuhi mana-mana peruntukkan di bawah Perintah ini adalah melakukan satu kesalahan yang boleh dikompaun dan hendaklah membayar kepada Datuk Bandar satu bayaran seperti yang dinyatakan di dalam notis tawaran mengkompaun dalam tempoh 14 hari dari tarikh notis tawaran mengkompaun seperti yang terkandung di dalam Jadual Keempat yang dikeluarkan dan disampaikan oleh Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta).

(2) Datuk Bandar atau mana-mana pegawai Majlis yang diberikuasa oleh Menteri boleh mengikut budi bicaranya mengkompaunkan apa-apa kesalahan yang dilakukan di bawah mana-mana peruntukan Perintah ini dengan mendapatkan bayaran yang tidak lebih dari yang ditetapkan dalam subperenggan 6.

(3) Pembayaran wang yang dibuat mestilah dengan wang tunai atau dengan kiriman wang, wang pos, perintah kasyier, perintah bank atau draf bank dibayar kepada Datuk Bandar, Majlis Bandaraya Johor Bahru dan dipalang dengan perkataan 'Akaun Penerima Sahaja'.

(4) Tiap-tiap bayaran yang diterima mestilah dikira sebagai hasil Majlis dan satu resit rasmi mestilah dikeluarkan baginya kepada orang yang diberi tawaran mengkompaun itu.

(5) Di atas pembayaran jumlah wang tersebut tiada tindakan lanjut akan diambil terhadap orang berkenaan mengenai kesalahan tersebut.

(6) Tertakluk kepada jenis-jenis kesalahan, setiap satu kesalahan yang dilakukan di bawah Perintah ini boleh dikompaunkan dengan bayaran tidak melebihi RM300.00.

(7) Sebarang notis tawaran mengkompaun adalah disifatkan sebagai telah disampaikan kepada pemandu atau pemunya kenderaan bermotor yang berkaitan jika ianya telah diletakkan di cermin hadapan kenderaan bermotor tersebut atau di mana-mana bahagian lain kenderaan bermotor tersebut yang mudah dilihat.

(8) Sekiranya pada masa mana-mana kesalahan dilakukan pemilik tidak memandu kenderaan bermotor tersebut, adalah menjadi tanggungjawab pemilik untuk memberikan kepada Datuk Bandar maklumat dan butir-butir pemandu kenderaan bermotor tersebut secukupnya.

(9) Sekiranya pemandu atau pemunya kenderaan bermotor tidak menjelaskan bayaran sebagaimana dinyatakan di dalam Perintah ini dalam masa yang ditetapkan itu, Datuk Bandar atau pegawainya boleh memulakan pendakwaan ke atas pemandu atau pemunya kenderaan bermotor tersebut di mahkamah yang berkenaan.

Penalti.

40. Sesiapa jua yang melanggar mana-mana peruntukan Perintah ini adalah melakukan suatu kesalahan di bawah subseksyen (7) seksyen 72 Akta Pengangkutan Jalan 1987 dan apabila disabitkan oleh Mahkamah Majistret atau mana-mana mahkamah berkenaan boleh dikenakan denda tidak lebih daripada tiga ratus Ringgit (RM300.00) dan selain dari itu hendaklah membayar kepada Datuk Bandar apa-apa bayaran lain yang kena dibayar di bawah peruntukan-peruntukan Perintah ini.

Pemansuhan J. P.U. 39/1997.

41. Perintah Lalulintas Jalan (Peruntukan Mengenai Tempat Letak Kereta) Majlis Bandaraya Johor Bahru 1997 adalah dimansuhkan.

JADUAL PERTAMA

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
Kawasan Bandar				
1.	Jalan Bukit Meldrum	60 sen bagi setiap	Sistem Letak Kereta Berkupon	Isnin hingga Sabtu (8.00 pagi hingga 6.00 petang)
2.	Jalan Dato' Onn	satu (1) jam atau		
3.	Jalan Duke	40 sen bagi setiap		
4.	Jalan Ibrahim	setengah (1/2) jam		
5.	Jalan Lepas			
6.	Jalan Ngee Heng			
7.	Jalan Pahang			
8.	Jalan Segget			
9.	Jalan Segget (Padang)			
10.	Jalan Story			
11.	Jalan Sulaiman			
12.	Jalan Syed Mohd Mufti			
13.	Jalan Tebrau (Susur A)			
14.	Jalan Tenteram			
15.	Jalan Trus			
16.	Jalan Ungku Puan (Padang)			
Taman Sri Pelangi dan Taman Maju				
17.	Jalan Abiad			
18.	Jalan Abiad (Susur)			
19.	Jalan Abiad Satu (Susur)			
20.	Jalan Jaya			
21.	Jalan Jingga			
22.	Jalan Kuning			
23.	Jalan Kuning (Susur)			
24.	Jalan Kuning 1			
25.	Jalan Kuning 2			
26.	Jalan Maju			
27.	Jalan Perang			
28.	Jalan Perang (Susur)			
29.	Jalan Pingai			
30.	Jalan Pingai (Susur)			
31.	Jalan Serampang			
32.	Jalan Serampang (Susur)			
33.	Jalan Sri Pelangi			
34.	Jalan Sri Pelangi (Susur)			

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
	Taman Century dan Taman Kebun Teh			
35.	Jalan Balau	60 sen bagi setiap satu (1) jam atau 40 sen bagi setiap setengah (1/2) jam	Sistem Letak Kereta Berkupon	Isnin hingga Sabtu (8.00 pagi hingga 6.00 petang)
36.	Jalan Beringin			
37.	Jalan Cengai			
38.	Jalan Cengai (Susur)			
39.	Jalan Dedap			
40.	Jalan Geronggang			
41.	Jalan Geronggang (Susur)			
42.	Jalan Harimau			
43.	Jalan Harimau Tarum			
44.	Jalan Kancil			
45.	Jalan Kemunting			
46.	Jalan Meranti			
47.	Jalan Meranti Merah			
48.	Jalan Pelandok			
49.	Jalan Serigala			
50.	Jalan Serigala (Susur)			
	Bandar Baru Uda, Taman Desa Rahmat dan Taman Sri Bahagia			
51.	Jalan Kemajuan			
52.	Jalan Padi 2			
53.	Jalan Padi Ria (Susur)			
54.	Jalan padi Ria 1 (Susur)			
55.	Jalan Padi Ria 13			
56.	Jalan Padi Ria 15 (Susur)			
57.	Jalan Persiaran Tanjung Susur 1			
58.	Jalan Persiaran Tanjung Susur 1/1			
59.	Jalan Skudai (Susur)			
60.	Jalan Sri Bahagia 5			
61.	Jalan Sri Bahagia 10			
62.	Lorong Belakang Jalan Sri Bahagia 10A			
63.	Lorong Belakang Jalan Sri Bahagia 10B			
	Taman Sentosa, Taman Sri Tebrau, Taman Iskandar dan Taman Pasir Pelangi			
64.	Jalan Badik			
65.	Jalan Badik 1			
66.	Jalan Baldu 5			
67.	Jalan Kelewang			
68.	Jalan Keris			
69.	Jalan Keris (Susur)			
70.	Jalan Keris 1			
71.	Jalan Pasir Pelangi			
72.	Jalan Perisai			
73.	Jalan Sulam			
74.	Jalan Sultanah Aminah			
75.	Jalan Sutera			
76.	Jalan Sutera (Susur)			
77.	Jalan Sutera 1			
78.	Jalan Sutera 2			
79.	Jalan Sutera 3			

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
	Taman Tasek dan Taman Tun Abdul Razak			
80.	Jalan Glasier	60 sen bagi setiap satu (1) jam atau	Sistem Letak Kereta	Isnin hingga Sabtu (8.00 pagi hingga 6.00 petang)
81.	Jalan Lembah	40 sen bagi setiap setengah (1/2) jam	Berkupon	
82.	Jalan Tangki Air			
83.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 1			
84.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 1/1			
85.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 3			
86.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 4			
87.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 4A			
	Taman Suria, Kampung Melayu dan PKENJ Larkin			
88.	Jalan Bayu 2			
89.	Jalan Cenderawasih			
90.	Jalan Garoda 1			
91.	Jalan Murni 6			
92.	Jalan Rebana			
93.	Jalan Sekolah			
94.	Jalan Serunai			
95.	Jalan Suria 14			
96.	Jalan Suria 14 (Padang)			
97.	Jalan Suria 18			
98.	Jalan Suria 19			
99.	Jalan Susur Dewata 1			
100.	Jalan Susur Larkin Perdana 1			
101.	Jalan Susur Larkin Perdana 2			
102.	Jalan Tebrau Lama			
103.	Jalan Tebrau (Susur B)			
104.	Jalan Tampoi			
105.	Jalan Tampoi 7/1			
106.	Jalan Riang Utama (Susur)			
107.	Jalan Riang 21			
108.	Lorong Belakang Jalan Cenderawasih dan Jalan Garoda 1			
109.	lorong Belakang Jalan Rebana			
	Taman Tampoi Utama dan Taman Tampoi Indah			
110.	Jalan Kedondong			
111.	Jalan Mata Kucing			
112.	Jalan Sri Perkasa 1/1			
113.	Jalan Sri Perkasa 1/2			
114.	Jalan Sri Perkasa 1/3			
115.	Jalan Sri Perkasa 1/5 (Padang)			
116.	Jalan Sri Perkasa 2/1			
117.	Jalan Sri Perkasa 2/2			
118.	Jalan Sri Perkasa 2/18			
119.	Jalan Sri Perkasa 2/21			
120.	Jalan Sri Perkasa 2/22			

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
	Taman Anggerik, Taman Bukit Kempas dan Taman Munshi Ibrahim			
121.	Jalan Anggerik 2	60 sen bagi setiap	Sistem Letak	Isnin hingga
122.	Jalan Anggerik 2/1	satu (1) jam atau	Kereta	Sabtu (8.00
123.	Jalan Anggerik 2/4	40 sen bagi setiap	Berkupon	pagi hingga
124.	Jalan Anggerik 2/6	setengah (1/2) jam		6.00 petang)
125.	Jalan Anggerik 2/7			
126.	Jalan Bukit Kempas 1/6			
127.	Jalan Bukit Kempas 1/18			
128.	Jalan Camah			
129.	Jalan Dataran 3/1			
130.	Jalan Dataran 4/1			
131.	Jalan Dian 7			
132.	Jalan Dian 8			
133.	Jalan Dian 13			
134.	Jalan Selasih 1			
135.	Jalan Tanjong			
136.	Lorong Belakang di antara Jalan Anggerik 2/3 dan 2/7			
137.	Lorong Belakang di antara Jalan Anggerik 2/4 dan 2/5			
	Taman Daya			
138.	Jalan Bertam 13			
139.	Jalan Bertam 14			
140.	Jalan Bertam 14 (Padang)			
141.	Jalan Delima 5/4			
142.	Jalan Delima 5/16			
143.	Jalan Kesum			
144.	Jalan Nipah 12			
145.	Jalan Nipah 14			
146.	Jalan Pinang 17			
147.	Jalan Pinang 23			
148.	Jalan Rumbia 20			
149.	Jalan Rumbia 20 (Padang)			
150.	Jalan Rumbia 84			
151.	Jalan Rumbia 85			
152.	Jalan Sagu 1			
153.	Jalan Sagu 2			
154.	Jalan Sagu 3			
155.	Jalan Sagu 4			
156.	Jalan Sagu 5			
157.	Jalan Sagu 7			
158.	Jalan Sagu 9			
159.	Jalan Sagu 12			
160.	Jalan Sagu 33			
161.	Jalan Sagu 34			
162.	Jalan Sagu 35			
163.	Jalan Sagu 36			
164.	Jalan Sagu 37			
	Permas Jaya			
165.	Jalan Permas 1			
166.	Jalan Permas 1 (Susur)			
167.	Jalan Permas 1/1			
168.	Jalan Permas 1/2			
169.	Jalan Permas 1/3			
170.	Jalan Permas 1/6			
171.	Jalan Permas 1/7			

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
172.	Jalan Permas 1/25	60 sen bagi setiap	Sistem Letak Kereta Berkupon	Isnin hingga Sabtu (8.00 pagi hingga 6.00 petang)
173.	Jalan Permas 4/2	satu (1) jam atau		
174.	Jalan Permas 4/3 (Padang)	40 sen bagi setiap		
175.	Jalan Permas 4/3	setengah (1/2) jam		
176.	Jalan Permas 4/4			
177.	Lorong Belakang Jalan Permas Jaya 4/4			
178.	Jalan Permas 10			
179.	Jalan Permas 10 (Padang A)			
180.	Jalan Permas 10 (Padang B)			
181.	Jalan Permas 10/1			
182.	Jalan Permas 10/2			
183.	Jalan Permas 10/3			
184.	Jalan Permas 10/5			
185.	Jalan Permas 10/6			
186.	Jalan Permas 10/6 (Padang)			
187.	Jalan Permas 10/7			
188.	Lorong Belakang antara Jalan Permas 10 dan 10/2			
189.	Lorong Belakang antara Jalan 10 dan Jalan Permas 10/2			
190.	Lorong Belakang antara Jalan Permas 10/7 dan Jalan Permas 10/9			
191.	Lorong Belakang Jalan Permas 10			
192.	Jalan Permas 9			
193.	Jalan Permas 9/2			
194.	Jalan Permas 9/3			
195.	Jalan Permas 9/6			
196.	Jalan Permas 9/7			
197.	Jalan Permas 9/8			
198.	Jalan Permas 9/9			
199.	Jalan Permas 9/10			
200.	Jalan Permas 9/12			
201.	Jalan Permas 9/13			
Taman Molek				
202.	Jalan Molek 1/8			
203.	Jalan Molek 1/9			
204.	Jalan Molek 1/10			
205.	Jalan Molek 1/11			
206.	Jalan Molek 1/12			
207.	Jalan Molek 1/13			
208.	Jalan Molek 2			
209.	Jalan Molek 2/1			
210.	Jalan Molek 2/2			
211.	Jalan Molek 2/3			
212.	Jalan Molek 2/4			
213.	Jalan Molek 2/5			
214.	Jalan Molek 2/30			
215.	Jalan Molek 2/33			
216.	Jalan Molek 2/34			
217.	Jalan Molek 2/36			
218.	Jalan Molek 2/37			
219.	Jalan Molek 2/38			
220.	Jalan Molek 3/10			
221.	Jalan Molek 3/19			
222.	Jalan Harmoni 2/2			
223.	Jalan Harmoni 2/3			

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
224.	Jalan Harmoni 2/30	60 sen bagi setiap satu (1) jam atau 40 sen bagi setiap setengah (1/2) jam	Sistem Letak Kereta Berkupon	Isnin hingga Sabtu (8.00 pagi hingga 6.00 petang)
225.	Jalan Harmoni 3/1			
226.	Jalan Harmoni 3/2			
227.	Jalan Harmoni 3/5			
228.	Jalan Harmoni 3/6			
229.	Jalan Harmoni 3/7			
Taman Johor Jaya				
230.	Jalan Ros Merah 2/1			
231.	Jalan Ros Merah 2/2			
232.	Jalan Ros Merah 2/3			
233.	Jalan Ros Merah 2/5			
234.	Jalan Ros Merah 2/7			
235.	Jalan Ros Merah 2/8			
236.	Jalan Ros Merah 2/10			
237.	Jalan Ros Merah 2/11			
238.	Jalan Ros Merah 2/12			
239.	Jalan Ros Merah 2/13			
240.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/2 dan 2/12			
241.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/23 dan 2/7			
242.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/8 dan 2/9			
243.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/10 dan 2/11			
244.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/10 dan 2/13			
245.	Jalan Waja			
246.	Jalan Ros Merah 2/14			
247.	Jalan Ros Merah 2/15			
248.	Jalan Ros Merah 2/16			
249.	Jalan Ros Merah 2/17			
250.	Jalan Ros Merah 2/18			
251.	Jalan Ros Merah 2/19			
252.	Jalan Ros Merah 2/20			
253.	Jalan Ros Merah 3/2			
254.	Jalan Ros Merah 4/8			
255.	Jalan Ros Merah 4/14			
Taman Megah Ria dan Kota Puteri				
256.	Jalan Bayan 31/2			
257.	Jalan Bayan 37			
258.	Jalan Bayan 37/2			
259.	Jalan Jelatang 14			
260.	Jalan Jelatang 14 (Padang)			
261.	Jalan Jelatang 15			
262.	Jalan Jelatang 27			
263.	Jalan Jelatang 33			
264.	Jalan Jelatang 34			
265.	Jalan Jelatang 35			
266.	Jalan Jelatang 35 (Padang)			
267.	Lorong Belakang Jalan Jelatang 33			

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Kereta Yang Ditetapkan	(4) Jenis Tempat Letak Kereta	(5) Masa-masa Dikawal
	Taman Rinting			
268.	Jalan Api-Api	60 sen bagi setiap	Sistem Letak	Isnin hingga
269.	Jalan Api-Api 5	satu (1) jam atau	Kereta	Sabtu (8.00
270.	Jalan Api-Api 5 (Padang)	40 sen bagi setiap	Berkupon	pagi hingga
271.	Jalan Api-Api 9	setengah (1/2) jam		6.00 petang)
272.	Jalan Balau 2			
273.	Jalan Balau 3			
274.	Jalan Cendana 1			
275.	Jalan Cendana 4			
276.	Jalan Sena 2			
277.	Jalan Sena 7			
278.	Jalan Sena 8			
279.	Jalan Sena 9			
280.	Jalan Sena 10			
281.	Jalan Sena 10 (Padang)			
282.	Jalan Sena 11			
283.	Jalan Sena 12			
284.	Jalan Sena 13			
285.	Jalan Sena 14			
286.	Jalan Sena 15			
287.	Jalan Sena 16			
288.	Jalan Sena 17			
289.	Jalan Sena 18			
290.	Lorong Belakang Jalan Api-Api 4			

JADUAL KEDUA

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Teksi Yang Ditetapkan	(4) Masa-masa Dikawal
	Mana-mana tanah termasuk bangunan, jalan dan tempat yang ditetapkan oleh Majlis Bandaraya Johor Bahru	Minimum RM1.00 Maksimum RM2.00 Sekali Masuk	24 jam

JADUAL KETIGA

(1) Bil.	(2) Kawasan	(3) Bayaran Letak Bas Yang Ditetapkan	(4) Masa-masa Dikawal
	Mana-mana tanah termasuk bangunan, jalan dan tempat yang ditetapkan oleh Majlis Bandaraya Johor Bahru	Minimum RM150.00 Maksimum RM300.00 sepetak sebulan	24 jam

JADUAL KEEMPAT

PERINTAH LALULINTAS JALAN
(PERUNTUKAN MENGENAI TEMPAT LETAK KERETA)
MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU 2003

[Perintah 39]

NOTIS KESALAHAN SERTA TAWARAN KOMPAUN

No. Pembantu Penguatkuasa:.....

Kepada

Nama/Pemandu/Pemunya:.....

No. I/C:.....

Alamat:.....

No. Kereta Motor :.....

No. Cukai Jalan :.....

Jenis Kereta Motor:.....Warna Kereta Motor:.....

Tarikh:..... Waktu:.....(pagi/petang)

Tempat/Jalan:..... No. Petak:.....

Dengan ini diberitahu kereta motor tuan/puan telah dilaporkan dengan kesalahan seperti yang bertanda (X) di bawah.

PERINTAH LALULINTAS JALAN
(PERUNTUKAN TEMPAT LETAK KERETA)
MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU 2003

Kesalahan-kesalahan di bawah syarat-syarat dan peraturan Sistem Letak Kereta Berkupon:

- | | |
|---|----------------|
| (a) Tidak mempamerkan kupon yang dikeluarkan oleh Majlis atau Syarikat Pengendali semasa meletakkan kenderaan bermotor di dalam petak kereta berkupon; | Perintah 8(3) |
| (b) mempamerkan kupon letak kereta yang telah tamat tempoh yang dibenarkan; | Perintah 17 |
| (c) mempamerkan kupon letak kereta di dalam keadaan di mana kupon letak kereta tersebut tidak dapat dikenal-pasti atau dilihat oleh Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta) semasa menjalankan pemeriksaan; | Perintah 14(1) |
| (d) mempamerkan kupon letak kereta tanpa membuat penandaan yang betul; | Perintah 12(2) |

(e) meletakkan kenderaan bermotor di luar dari petak letak kereta di tempat letak kereta;	Perintah 37(e)
(f) menghalang petak letak kereta;	Perintah 21(1)
(g) kenderaan bermotor yang diletak tidak mengikut arah lalu-lintas;	Perintah 6(2)
(h) berniaga di tempat letak kereta;	Perintah 31
(i) meletak kenderaan bermotor yang menghalang pili bomba;	Perintah 37(a)
(j) meletak kenderaan bermotor di kawasan kaki lima/siar kaki;	Perintah 37 (b)
(k) meletak kenderaan bermotor di tempat letak kereta bermusim tanpa pas bermusim yang sah;	Perintah 37(c)
(l) meletakkan kenderaan bermotor di tempat selain dari yang ditetapkan bagi jenis kenderaan itu;	Perintah 37(d)
(m) mempamerkan kupon yang tidak sah semasa meletak kenderaan bermotor di petak letak kereta di tempat letak kereta;	Perintah 37(f)
(n) kesalahan lain Perintah (nyatakan)	

Dikeluarkan Oleh:.....

Tarikh:.....

*Datuk Bandar,
Majlis Bandaraya Johor Bahru*

Pada menjalankan kuasa-kuasa yang telah diberikan di bawah seksyen 120(1)(e) Akta Pengangkutan Jalan 1987 [Akta 333], dan Perintah 39(1) dan (2) saya dengan ini menawar untuk mengkompaun kesalahan ini dengan bayaran RM.....Jika tuan/puan menerima tawaran ini, sila jelaskan bayaran tersebut di UNIT LETAK KERETA MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU.

2. Tawaran mengkompaun kesahan ini berkuatkuasa selama 14 hari sahaja daripada tarikh notis ini dikeluarkan dan jika jawapan tidak diterima dalam tempoh itu, tindakan Mahkamah akan diambil terhadap tuan/puan tanpa notis lagi.

Kesalahan Kompaun	Kadar
No. (a), (b), (c), (d), (e), (f), (g) dan (h)	RM30.00
No. (i), (j), (k), (l), (m) dan (n)	RM100.00

*Datuk Bandar,
Majlis Bandaraya Johor Bahru*

Kesalahan Kompaun	Kadar
No. (a), (b), (c), (d), (e), (f), (g) dan (h)	RM30.00
No. (i), (j), (k), (l), (m) dan (n)	RM100.00

*Datuk Bandar,
Majlis Bandaraya Johor Bahru*

PENERANGAN

Bayaran boleh dibuat di Pejabat Majlis Bandaraya Johor Bahru beralamat di:

.....

WAKTU PEJABAT

Isnin – Khamis:	8.00 pagi hingga 1.00 petang
:	2.00 petang hingga 4.30 petang
Jumaat :	8.00 pagi hingga 12.00 tengah hari
:	2.30 petang hingga 4.30 petang
Sabtu :	8.00 pagi hingga 1.00 petang

Bayaran hendaklah di dalam bentuk wang tunai atau kiriman wang, wang pos, perintah kasyier, perintah bank atau deraf bank yang dipalang dan dibayar kepada "Datuk Bandar, Majlis Bandaraya Johor Bahru".

Cek persendirian adalah tidak diterima.

Sila membuat pembayaran dalam masa 14 hari dari tarikh notis tawaran ini.

Bertarikh pada 5hb September 2003.
 [-K.T. 58/26 Jld. 5; - MBBJ (LK) No. 194/7/08;
 PUNJ. Bil. (PU.2) 10.]

DATO' HAJI WAHID BIN HAJI DAHLAN,
*Datuk Bandar,
 Majlis Bandaraya Johor Bahru*

Disahkan pada 10hb September 2003.

HAJI SALLEH BIN HAJI AHMAD,
*Jurutulis Majlis Bandaraya,
 Johor*

ROAD TRANSPORT ACT 1987

ROAD TRAFFIC (PROVISION FOR PARKING PLACES)
(JOHOR BAHRU CITY COUNCIL) ORDER 2003

IN exercise of the powers conferred by section 72 of the Road Transport Act 1987 [Act 333], the Johor Bahru City Council being the appropriate authority in respect of roads in the Council areas, with the concurrence of the Minister, makes the following order:

Citation, application and commencement.

1. (a) This Order may be cited as the Road Traffic (Provision For Parking Places) (Johor Bahru City Council) Order 2003 and shall apply only to the Johor Bahru City Council.

(b) This Order shall come into operation on the date of its publication in the *Gazette*.

Definitions.

2. In this Order unless the context otherwise requires:

“bus station” means an area described in the Third Schedule for the parking of buses on payment of the prescribed charge;

“controlled parking place” means a parking place described in the First Schedule where the time of entry into and departure from such place is recorded by a parking attendant or by some other mechanical device and the period of parking is calculated therefrom;

“Council” means the Johor Bahru City Council;

“coupon parking place” means the parking place where the coupon parking system is enforced as described in the First Schedule;

“coupon parking system” means the system of exhibiting parking coupons on a motor vehicle parked in a parking space at a coupon parking place;

“hired car” means a taxi or hired car which in the usual course of business plies for hire to and from between destinations within the boundaries of the Council and destinations outside the said boundaries of the Council;

“hired car parking” means a parking place described in column 2 of the Second Schedule where a hired car is allowed to be parked for the purpose of waiting for passengers with payment of fees as determined by the President.

“hour” includes part of an hour;

“motor vehicle” does not include any two wheeled motor cycle or motor scooter;

“operating company” means the company appointed under order 7 (3);

“outstation bus” means a bus which in the usual course of business plies for hire to and from between destinations within the boundaries of the Council and destinations outside the said boundaries of the Council;

“parking” includes waiting in a parking space;

"parking attendant" means any person or operating company appointed and includes any person authorised by or on behalf of the Council to supervise and manage parking places specified in the First Schedule other than the coupon parking place and to collect payment by virtue of any agreement made between the Council and itself;

"parking coupon" means a coupon issued by the Council or the operating company, on which is stated the rate, duration and date allowing the motor vehicle to be parked in any parking space, in a parking place except at enclosed parking places and season parking spaces;

"Parking Enforcement Assistant" means Council staff who has been appointed to carry out enforcement works of this Order at the parking place including other Council staffs who have been appointed for that purpose;

"parking place" means all the parking spaces at or along the road side, subsidiary road, lane, land, building, area or place specified in the First Schedule as a place where motor vehicles may be parked;

"parking space" means the space marked out in a parking place for the parking of one motor vehicle;

"prescribed charge" means the charge prescribed in the Schedules;

"President" means the president of the Johor Bahru City and includes the Deputy President;

"season parking pass" means a season pass issued by the Council showing amongst all the name of road/ area, the parking space number, the registration number of a motor vehicle, the serial number and the expiry date of the receipt, to enable a motor vehicle to be parked at the season parking space;

"season parking place" means a parking place marked as "Reserved" or with such other markings, where motor vehicles in respect of which season parking pass have been purchased may be parked.

Provisions of parking places.

3. (1) The President hereby provides that:

- (a) the road, length of road or place specified in column 2 of the First Schedule shall be parking places for motor vehicles other than hired car;
- (b) the road, stretch of road or place specified in column 2 of the Second Schedule shall be the parking places for hired car; and
- (c) the place stated in column 2 of the Third Schedule shall be the parking places for buses or bus station,

and the provisions of this Order shall apply thereto.

(2) The Council may hereby provide for parking places on any land, building, parts of roads, lanes or back lanes within the administrative jurisdiction of the Council for parking purposes.

(3) In relation to taxis, buses, hired cars and outstation buses using the parking place shall be subject to such conditions as the President may deem fit to impose and any person using such place shall comply with such conditions.

Types of parking place.

4. In providing for parking places, the Council shall have the discretion to determine and implement the types of parking system including the coupon parking system which is deemed suitable and the manner in which it is to be managed.

Parking spaces.

5. (1) A parking place may be divided into several parking spaces and for the purpose of determining the parking spaces the President shall cause each parking space to be indicated by painted lines, studs, signs or other indications.

(2) There shall be erected at a parking place a sign or notice board on which shall be affixed a notice stating the substance of the Order.

Prohibition in parking the motor vehicle.

6. (1) No person shall park a motor vehicle in a parking space across any line marking the parking space or in such a position that the said motor vehicle will not be entirely within the area delineated as parking space.

(2) A person parking a motor vehicle in a parking space shall subject to the provisions of subparagraph (1) cause such vehicle so far as the lines marking the parking space permits to face the general direction of traffic and shall conform to all signs and signals exhibited in such parking place.

(3) Where any motor vehicle is parked in a parking space in contravention of the foregoing provisions a Parking Enforcement Assistant may alter or cause to be altered the position of the vehicle in order that its position shall comply with those provisions and the driver or person in charge of such vehicle shall obey the lawful instructions that a Parking Enforcement Assistant or a police officer in uniform may issue in order to comply with the provisions of this Order or the Road Transport Act 1987.

Parking Enforcement Assistant.

7. (1) The Council may appoint one or more Parking Enforcement Assistant to be on duty at any coupon parking place.

(2) The Council may appoint several persons or the operating company suitable for the handling and management of parking places provided by the Council as may be considered necessary or expedient for the purpose of the Order.

(3) In respect of this Order the "operating company" shall mean a company appointed and authorised by the President through any agreement made by the Council and the operating company to carry out all activities as specified in order 7(2).

Terms and conditions to be abided.

8. (1) (i) Any person who parks a motor vehicle at a parking place shall abide such terms and conditions as imposed by the Council for the use of the said parking place.

(ii) It shall be an offence to park a vehicle which is not a motor vehicle at any parking place.

(2) Any person who parks a motor vehicle at a season parking place shall abide by all terms and conditions imposed by the Council for the use of the season parking pass.

(3) Any person who parks a motor vehicle at a coupon parking place shall place the coupons issued by the Council or the operating company on the conspicuous part of the dashboard of the motor vehicle and the coupons shall have the date and time of commencement of parking of the motor vehicle.

(4) Any person using the monthly pass shall abide by the terms and conditions imposed by the Council for the use of the said monthly pass.

Controlled parking places.

9. (1) Any person using a controlled parking place shall cause his motor vehicle to stop at the entrance to such place to enable the parking attendant to record the particulars of the motor vehicle and the time of entry. The parking attendant shall thereupon hand to the driver of the motor vehicle a copy of the parking ticket and allow the driver to park his motor vehicle in the controlled parking place. It is the duty of the driver to retain his ticket which shall be presented to the attendant at the exit point and pay the parking charge as advised.

(2) Any person who fails to produce the parking ticket at the time of departure from the parking place shall be deemed to have entered the parking area at a time of its being opened on the day in question and he shall pay the charge for the portion calculated up till the time of departure.

(3) Any person who departs from a controlled parking place after it has been closed may pay his parking charge, calculated from the time of his entry until the time of the closure of such parking place, at any parking booth within fourteen (14) days of such parking. If he fails to pay the prescribed parking charge within the said period he shall be levied an excess charge of three times the normal parking charge to be payable within a further fourteen (14) days.

Operating places.

10. A parking coupon is required to be used when parking a motor vehicle at the coupon parking places as stated in the First Schedule.

Issuing of parking coupon.

11. The Council or the operating company may issue and sell parking coupons to anyone who pays for the same in accordance with the rate in the First Schedule.

Terms and conditions when using parking coupon.

12. (1) Any person using a parking coupon issued by the Council or any person authorised by the Council for the purpose of parking a motor vehicle shall abide by all terms and conditions stated in the parking coupon.

(2) Any person who fails to abide by such terms and conditions in subparagraph 1 shall have committed an offence.

Places parking coupon is required.

13. Any person using a parking coupon may park his motor vehicle in any parking space except in a season parking space or in a controlled parking place for the duration as permitted by the parking coupon.

Method of display of parking coupons.

14. (1) The driver or the owner of a motor vehicle who uses a parking coupon to park the motor vehicle shall place the parking coupon on the right side of the dashboard facing the windscreen and shall ensure that the view of the Parking Enforcement Assistant shall not be hindered to enable him to check the parking coupon during such time when the motor vehicle is parked at the parking place.

(2) A parking coupon which has been altered, folded, defaced or tempered with shall cease to be valid for use.

Computing of parking time.

15. Where two or more coupons are displayed on a motor vehicle to cover the period during which the motor vehicle is to be parked in a coupon parking place, the time of commencement indicated in the second and subsequent coupon or coupons shall run immediately after the time of expiry of the period of parking indicated in the previous coupon.

Commencement time displayed.

16. No person shall display on a motor vehicle a coupon in which the time of commencement of parking indicated thereon is later than the actual time when he parks the motor vehicle.

Offence to continue parking with expired coupons.

17. Any person who continues to park his motor vehicle in a coupon parking place after the expiry of the period in respect of which coupons are displayed on the motor vehicle to meet the prescribed charges shall be guilty of an offence.

Monthly Pass.

18. The President may issue or directs for the issuance of a monthly parking pass in such form as may be determined by him with a payment not exceeding RM100.00 a month and such pass shall permit the motor vehicle to be parked at any parking place except a season parking space, without any further payments to be made.

Season parking places.

19. (1) The President may issue or directs for the issuance of season parking pass in such form as may be determined by him with a payment not exceeding RM200.00 a month and such pass shall permit the motor vehicle to be parked in a season parking space reserved for it.

(2) The holder of a season parking pass shall have the exclusive rights to use the parking space designated for such use throughout the duration of the validity of the season parking pass.

Suspension of parking places.

20. (1) The President may suspend the use of a parking place or space whenever he considers such suspension to be reasonably necessary:

- (a) for the purpose of facilitating the movement of the traffic or promoting its safety;
- (b) for the purpose of any building operation, demolition or excavation adjacent to the parking space or the maintenance, improvement or reconstruction of the parking space or the laying, erection, alteration or repair in or adjacent to the parking space of any sewer or of any cable, pipe, main or apparatus for the supply of water or electricity or of any telegraphic line;
- (c) for the convenience of the occupiers of the premises adjacent to the parking space on any occasion for the removal or delivery of furniture from or to any such premises;
- (d) on any occasion on which it is likely by reason of some special attraction that any road will be thronged or obstructed;
- (e) for the convenience of the occupiers of the premises adjacent to the parking space at the time of weddings or funerals or other special occasions; or
- (f) for any other sufficient reason as the President may think fit.

(2) On any suspension aforesaid a duly authorised representative of the President shall affix an appropriate notice at or near the parking space concerned and it shall be unlawful for any person to park any motor vehicle in such parking space except in relation to a purpose for which the suspension was made.

(3) The President may impose any payment for the suspension of any parking space or place in subparagraph 1 with such rates as may be determined by him.

Obstruction and its removal.

21. (1) No person shall obstruct or cause to be obstructed any parking place or parking space.

(2) The parking attendant, Parking Enforcement Assistant or any person authorised in that behalf by the President may remove any object which is the cause of any obstruction aforesaid, and the owner or owners of such object may within twenty one (21) days of such removal reclaim from the President possession of such object upon payment to the President the cost of removal and custody of the object.

(3) The President may at any time, if the object aforesaid is of a perishable nature, and after twenty one (21) days in any other case, dispose of the object and shall refund the proceeds thereof to the owner less the cost mentioned in subparagraph 2 and any other cost incurred in connection with the disposal, and in the event that the owner of the object is not ascertainable, the proceeds mentioned may after twelve (12) months of the disposal be credited to the revenue of the Council.

(4) The President shall not be liable for any damage caused to the object in the course of its removal and whilst in the custody of the President.

Exception of the motor vehicle.

22. This Order shall not apply to:

- (a) any ambulance, fire engine or any vehicle in the service of any Army, Police or the Post Office;
- (b) any motor vehicle use by any authority authorised by or under written law, or under any order having the force of any written law to construct, erect or carry on electric works, water or other public undertaking, in so far as such motor vehicle is being used actively in the construction, erection or carrying on of such undertaking; and
- (c) a motor vehicle which has been directed to a parking space by a Police Officer in uniform in the course of his duty.

Free pass.

23. The President may issue or directs for the issuance of a free pass which shall permit any motor vehicle displaying such free pass to be parked at any parking place except in a season parking space without any payment.

Removal and detaining power of the President.

24. (1) If a motor vehicle:

- (i) is parked in any parking place without displaying a parking coupon, or without a valid monthly pass or season pass other than a motor vehicle exempted by this Order;
- (ii) has been left in a parking place for more than two (2) days and the parking coupons indicates that the parking period has expired;
- (iii) is parked in contravention the provisions of this Order;

the President or the parking attendant may cause the vehicle to be removed from the parking place to a place of safety and detained there until the release order from the President is received.

(2) The President or the parking attendant may detain such motor vehicle until the prescribed charges for the unpaid period up to the time the vehicle is removed from the parking place and all reasonable expenses incurred in carrying out the provisions of this Order has been paid to the President.

(3) The President shall not be liable for any damage to the motor vehicle or for any loss or damage to the fittings or contents of any motor vehicle removed and detained by the President under the provisions of this Order.

Notice of removal and detention.

25. When an object or a motor vehicle is removed or detained in pursuance of the provisions of orders 21 and 24 the President shall within such reasonable time give notice in writing to the owner thereof, if the name and address of such owner are known, of the removal or detention of such object or motor vehicle.

Safety of the motor vehicle.

26. No motor vehicle shall be drawn, driven or pushed within a parking place otherwise than in an orderly and careful manner and with due regard to the safety of the other vehicles and persons within the parking place.

Prohibition of repairing.

27. No person shall repair a motor vehicle or permit it to be repaired in a parking place, except in cases where repair is necessary to enable the motor vehicle to be removed from the parking place.

Prohibition of washing or cleaning.

28. No person shall wash or clean or cause or permit to be washed or cleaned any motor vehicle in a parking place.

Unattended motor vehicles.

29. No motor vehicle in a parking place shall be left unattended unless it is rendered immovable by the application of brakes or by some other sufficient means.

The persons allowed at the parking place.

30. No person other than the parking attendant or owner or driver or passenger of a motor vehicle parked in a parking space shall remain in such parking place.

Prohibition of trade or business.

31. No person shall use any motor vehicle parked in a parking space for the purpose of carrying on any trade or business.

Onus on the owner of motor vehicle.

32. In case of contravention of or failure to comply with any of the provisions of this Order the registered owner of the motor vehicle shall be presumed to have contravened or failed to comply with such provisions if the person (not being the registered owner) who actually contravened or failed to comply with such provision or provisions is not known or cannot be found.

Provision of the signboard.

33. The President shall provide a signboard or signboards at each parking place indicating the enforcement of the coupon parking system and may erect such signs and signals as may be considered necessary for the direction and regulation of the motor vehicles within the parking place.

Council not liable for any loss or damage.

34. The President shall not be liable for any loss or damage to any motor vehicle or the fittings or contents of such vehicle while being parked in any parking place.

Prohibition from removing notices.

35. No person other than a person authorised by the President shall remove or cause to be removed any receipt or advice note issued by the parking attendant and affixed to the windscreen or any conspicuous part of a motor vehicle whilst being parked in any parking place or space.

Emergency.

36. In an emergency, any person authorized in that behalf by the President or any Police Officer in uniform, may move or cause to be moved to any place that he thinks fit any motor vehicle left in any parking space.

Other offences.

37. It shall be an offence if a person:

- (a) parks a motor vehicle near a fire hydrant;
- (b) parks a motor vehicle on the passageway or on the pavement;
- (c) parks a motor vehicle in a season parking space without a valid season pass;
- (d) parks a motor vehicle in a parking place which is not a parking place prescribed for such motor vehicle;
- (e) parks a motor vehicle outside of the parking space at a parking place;
- (f) displays an invalid parking coupon.

Specification of compoundable offences.

38. All offences under the Order are hereby prescribed as offences which may be compounded by the President or any Council officer given the powers by the Minister.

Offer to compound.

39. (1) Any person who breaches or fails to abide any provision of this Order commits an offence which can be compounded and shall pay to the President a sum of money within fourteen (14) days from the date of issuing the notice of the offer to compound as in the Fourth Schedule hereof which has been duly served to him by the Parking Enforcement Assistant.

(2) The President or any Council officer given the powers by the Minister may by his discretion compound any offence committed under this Order with payment of a sum as stated in subparagraph 6.

(3) Any payment made must be in the form of cash or money order, postal order, cashier's order, banker's order or bank draft made payable to the President,Municipal/ District Council, crossed and marked "Account Payee Only".

(4) All payments received shall be regarded as the Council's revenue and shall be issued with official receipts in the name of the person accepting the offer to compound.

(5) On making such payment no further action shall be taken with regards to the offence.

(6) Subject to the type of offences, each offence committed under this Order may be compounded with a payment not exceeding RM300.00.

(7) Any notice to compound shall be regarded as being properly served to the driver or owner of a motor vehicle if it has been placed on the windscreen of the motor vehicle or any other parts of the motor vehicle which is easily detected.

(8) If with regards to a particular offence, the owner is not the driver at the material time, it shall be the responsibility of the owner to provide the President with sufficient information and details of the driver.

(9) In the event that the driver or owner of the motor vehicle fails to pay the payment as provided in this Order within the specified time, the President or his officer may initiate prosecution proceedings against the driver or the owner of the motor vehicle in the relevant court.

Penalty.

40. Any person who contravenes any of the provisions of this Order shall be guilty of an offence under subsection 7 of section 72 of the Road Transport Act 1987 and upon conviction by a Magistrate's Court or any other appropriate court be liable to a fine not exceeding RM300.00 and in addition shall pay to the President any excess charge due and payable under the provisions of this Order.

Repeal of J.P.U 8/2002.

41. The Road Traffic (Provision of Parking Places) Johor Bahru City Council 1997 is repealed.

FIRST SCHEDULE

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
Kawasan Bandar				
1.	Jalan Bukit Meldrum	60 sen for every	Coupon	Between 8.00
2.	Jalan Dato' Onn	one (1) hour or	Parking	am to 6.00 pm
3.	Jalan Duke	40 sen for every	System	Monday to
4.	Jalan Ibrahim	half (1/2) hour		Saturday
5.	Jalan Lepas			
6.	Jalan Ngee Heng			
7.	Jalan Pahang			
8.	Jalan Segget			
9.	Jalan Segget (Padang)			
10.	Jalan Story			
11.	Jalan Sulaiman			
12.	Jalan Syed Mohd Mufti			
13.	Jalan Tebrau (Susur A)			
14.	Jalan Tenteram			
15.	Jalan Trus			
16.	Jalan Ungku Puan (Padang)			

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
	Taman Sri Pelangi and Taman Maju			
17.	Jalan Abiad	60 sen for every	Coupon	Between 8.00
18.	Jalan Abiad (Susur)	one (1) hour or	Parking	am to 6.00 pm
19.	Jalan Abiad Satu (Susur)	40 sen for every half (1/2) hour	System	Monday to Saturday
20.	Jalan Jaya			
21.	Jalan Jingga			
22.	Jalan Kuning			
23.	Jalan Kuning (Susur)			
24.	Jalan Kuning 1			
25.	Jalan Kuning 2			
26.	Jalan Maju			
27.	Jalan Perang			
28.	Jalan Perang (Susur)			
29.	Jalan Pingai			
30.	Jalan Pingai (Susur)			
31.	Jalan Serampang			
32.	Jalan Serampang (Susur)			
33.	Jalan Sri Pelangi			
34.	Jalan Sri Pelangi (Susur)			
	Taman Century and Taman Kebun Teh			
35.	Jalan Balau			
36.	Jalan Beringin			
37.	Jalan Cengai			
38.	Jalan Cengai (Susur)			
39.	Jalan Dedap			
40.	Jalan Geronggang			
41.	Jalan Geronggang (Susur)			
42.	Jalan Harimau			
43.	Jalan Harimau Tarum			
44.	Jalan Kancil			
45.	Jalan Kemunting			
46.	Jalan Meranti			
47.	Jalan Meranti Merah			
48.	Jalan Pelandok			
49.	Jalan Serigala			
50.	Jalan Serigala (Susur)			
	Bandar Baru Uda, Taman Desa Rahmat and Taman Sri Bahagia			
51.	Jalan Kemajuan			
52.	Jalan Padi 2			
53.	Jalan Padi Ria (Susur)			
54.	Jalan padi Ria 1 (Susur)			
55.	Jalan Padi Ria 13			
56.	Jalan Padi Ria 15 (Susur)			
57.	Jalan Persiaran Tanjung Susur 1			
58.	Jalan Persiaran Tanjung Susur 1/1			
59.	Jalan Skudai (Susur)			
60.	Jalan Sri Bahagia 5			
61.	Jalan Sri Bahagia 10			
62.	Lorong Belakang Jalan Sri Bahagia 10A			
63.	Lorong Belakang Jalan Sri Bahagia 10B			

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
	Taman Sentosa, Taman Sri Tebrau, Taman Iskandar and Taman Pasir Pelangi			
64.	Jalan Badik	60 sen for every	Coupon	Between 8.00
65.	Jalan Badik 1	one (1) hour or	Parking	am to 6.00 pm
66.	Jalan Baldu 5	40 sen for every	System	Monday to
67.	Jalan Kelewang	half (1/2) hour		Saturday
68.	Jalan Keris			
69.	Jalan Keris (Susur)			
70.	Jalan Keris 1			
71.	Jalan Pasir Pelangi			
72.	Jalan Perisai			
73.	Jalan Sulam			
74.	Jalan Sultanah Aminah			
75.	Jalan Sutera			
76.	Jalan Sutera (Susur)			
77.	Jalan Sutera 1			
78.	Jalan Sutera 2			
79.	Jalan Sutera 3			
	Taman Tasek and Jalan Tun Abdul Razak			
80.	Jalan Glasier			
81.	Jalan Lembah			
82.	Jalan Tangki Air			
83.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 1			
84.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 1/1			
85.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 3			
86.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 4			
87.	Jalan Tun Abdul Razak Susur 4A			
	Taman Suria, Kampung Melayu and PKENJ Larkin			
88.	Jalan Bayu 2			
89.	Jalan Cenderawasih			
90.	Jalan Garoda 1			
91.	Jalan Murni 6			
92.	Jalan Rebana			
93.	Jalan Sekolah			
94.	Jalan Serunai			
95.	Jalan Suria 14			
96.	Jalan Suria 14 (Padang)			
97.	Jalan Suria 18			
98.	Jalan Suria 19			
99.	Jalan Susur Dewata 1			
100.	Jalan Susur Larkin Perdana 1			
101.	Jalan Susur Larkin Perdana 2			
102.	Jalan Tebrau Lama			
103.	Jalan Tebrau (Susur B)			
104.	Jalan Tampoi			
105.	Jalan Tampoi 7/1			
106.	Jalan Riang Utama (Susur)			
107.	Jalan Riang 21			
108.	Lorong Belakang Jalan Cenderawasih dan Jalan Garoda 1			
109.	Lorong Belakang Jalan Rebana			

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
	Taman Tampoi Utama and Taman Tampoi Indah			
110.	Jalan Kedondong	60 sen for every one (1) hour or 40 sen for every half (1/2) hour	Coupon Parking System	Between 8.00 am to 6.00 pm Monday to Saturday
111.	Jalan Mata Kucing			
112.	Jalan Sri Perkasa 1/1			
113.	Jalan Sri Perkasa 1/2			
114.	Jalan Sri Perkasa 1/3			
115.	Jalan Sri Perkasa 1/5 (Padang)			
116.	Jalan Sri Perkasa 2/1			
117.	Jalan Sri Perkasa 2/2			
118.	Jalan Sri Perkasa 2/18			
119.	Jalan Sri Perkasa 2/21			
120.	Jalan Sri Perkasa 2/22			
	Taman Anggerik, Taman Bukit Kempas and Taman Munshi Ibrahim			
121.	Jalan Anggerik 2			
122.	Jalan Anggerik 2/1			
123.	Jalan Anggerik 2/4			
124.	Jalan Anggerik 2/6			
125.	Jalan Anggerik 2/7			
126.	Jalan Bukit Kempas 1/6			
127.	Jalan Bukit Kempas 1/18			
128.	Jalan Camah			
129.	Jalan Dataran 3/1			
130.	Jalan Dataran 4/1			
131.	Jalan Dian 7			
132.	Jalan Dian 8			
133.	Jalan Dian 13			
134.	Jalan Selasih 1			
135.	Jalan Tanjong			
136.	Lorong Belakang di antara Jalan Anggerik 2/3 dan 2/7			
137.	Lorong Belakang di antara Jalan Anggerik 2/4 dan 2/5			
	Taman Daya			
138.	Jalan Bertam 13			
139.	Jalan Bertam 14			
140.	Jalan Bertam 14 (Padang)			
141.	Jalan Delima 5/4			
142.	Jalan Delima 5/16			
143.	Jalan Kesum			
144.	Jalan Nipah 12			
145.	Jalan Nipah 14			
146.	Jalan Pinang 17			
147.	Jalan Pinang 23			
148.	Jalan Rumbia 20			
149.	Jalan Rumbia 20 (Padang)			
150.	Jalan Rumbia 84			
151.	Jalan Rumbia 85			
152.	Jalan Sagu 1			
153.	Jalan Sagu 2			
154.	Jalan Sagu 3			
155.	Jalan Sagu 4			
156.	Jalan Sagu 5			
157.	Jalan Sagu 7			
158.	Jalan Sagu 9			
159.	Jalan Sagu 12			
160.	Jalan Sagu 33			
161.	Jalan Sagu 34			
162.	Jalan Sagu 35			
163.	Jalan Sagu 36			
164.	Jalan Sagu 37			

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
Permas Jaya				
165.	Jalan Permas 1	60 sen for every	Coupon	Between 8.00
166.	Jalan Permas 1 (Susur)	one (1) hour or	Parking	am to 6.00 pm
167.	Jalan Permas 1/1	40 sen for every	System	Monday to
168.	Jalan Permas 1/2	half (1/2) hour		Saturday
169.	Jalan Permas 1/3			
170.	Jalan Permas 1/6			
171.	Jalan Permas 1/7			
172.	Jalan Permas 1/25			
173.	Jalan Permas 4/2			
174.	Jalan Permas 4/3 (Padang)			
175.	Jalan Permas 4/3			
176.	Jalan Permas 4/4			
177.	Lorong Belakang Jalan Permas Jaya 4/4			
178.	Jalan Permas 10			
179.	Jalan Permas 10 (Padang A)			
180.	Jalan Permas 10 (Padang B)			
181.	Jalan Permas 10/1			
182.	Jalan Permas 10/2			
183.	Jalan Permas 10/3			
184.	Jalan Permas 10/5			
185.	Jalan Permas 10/6			
186.	Jalan Permas 10/6 (Padang)			
187.	Jalan Permas 10/7			
188.	Lorong Belakang antara Jalan Permas 10 dan 10/2			
189.	Lorong Belakang antara Jalan 10 dan Jalan Permas 10/2			
190.	Lorong Belakang antara Jalan Permas 10/7 dan Jalan Permas 10/9			
191.	Lorong Belakang Jalan Permas 10			
192.	Jalan Permas 9			
193.	Jalan Permas 9/2			
194.	Jalan Permas 9/3			
195.	Jalan Permas 9/6			
196.	Jalan Permas 9/7			
197.	Jalan Permas 9/8			
198.	Jalan Permas 9/9			
199.	Jalan Permas 9/10			
200.	Jalan Permas 9/12			
201.	Jalan Permas 9/13			
Taman Molek				
202.	Jalan Molek 1/8			
203.	Jalan Molek 1/9			
204.	Jalan Molek 1/10			
205.	Jalan Molek 1/11			
206.	Jalan Molek 1/12			
207.	Jalan Molek 1/13			
208.	Jalan Molek 2			
209.	Jalan Molek 2/1			
210.	Jalan Molek 2/2			
211.	Jalan Molek 2/3			
212.	Jalan Molek 2/4			
213.	Jalan Molek 2/5			
214.	Jalan Molek 2/30			
215.	Jalan Molek 2/33			
216.	Jalan Molek 2/34			
217.	Jalan Molek 2/36			
218.	Jalan Molek 2/37			
219.	Jalan Molek 2/38			
220.	Jalan Molek 3/10			
221.	Jalan Molek 3/19			
222.	Jalan Harmoni 2/2			
223.	Jalan Harmoni 2/3			

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
224.	Jalan Harmoni 2/30	60 sen for every one (1) hour or 40 sen for every half (1/2) hour	Coupon Parking System	Between 8.00 am to 6.00 pm Monday to Saturday
225.	Jalan Harmoni 3/1			
226.	Jalan Harmoni 3/2			
227.	Jalan Harmoni 3/5			
228.	Jalan Harmoni 3/6			
229.	Jalan Harmoni 3/7			
Taman Johor Jaya				
230.	Jalan Ros Merah 2/1			
231.	Jalan Ros Merah 2/2			
232.	Jalan Ros Merah 2/3			
233.	Jalan Ros Merah 2/5			
234.	Jalan Ros Merah 2/7			
235.	Jalan Ros Merah 2/8			
236.	Jalan Ros Merah 2/10			
237.	Jalan Ros Merah 2/11			
238.	Jalan Ros Merah 2/12			
239.	Jalan Ros Merah 2/13			
240.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/2 dan 2/12			
241.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/23 dan 2/7			
242.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/8 dan 2/9			
243.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/10 dan 2/11			
244.	Lorong Belakang Antara Jalan Ros Merah 2/10 dan 2/13			
245.	Jalan Waja			
246.	Jalan Ros Merah 2/14			
247.	Jalan Ros Merah 2/15			
248.	Jalan Ros Merah 2/16			
249.	Jalan Ros Merah 2/17			
250.	Jalan Ros Merah 2/18			
251.	Jalan Ros Merah 2/19			
252.	Jalan Ros Merah 2/20			
253.	Jalan Ros Merah 3/2			
254.	Jalan Ros Merah 4/8			
255.	Jalan Ros Merah 4/14			
Taman Megah Ria and Kota Puteri				
256.	Jalan Bayan 31/2			
257.	Jalan Bayan 37			
258.	Jalan Bayan 37/2			
259.	Jalan Jelatang 14			
260.	Jalan Jelatang 14 (Padang)			
261.	Jalan Jelatang 15			
262.	Jalan Jelatang 27			
263.	Jalan Jelatang 33			
264.	Jalan Jelatang 34			
265.	Jalan Jelatang 35			
266.	Jalan Jelatang 35 (Padang)			
267.	Lorong Belakang Jalan Jelatang 33			

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges	(4) Type of Parking	(5) Controlled Hours
Taman Rinting				
268.	Jalan Api-Api	60 sen for every	Coupon	Between 8.00
269.	Jalan Api-Api 5	one (1) hour or	Parking	am to 6.00 pm
270.	Jalan Api-Api 5 (Padang)	40 sen for every	System	Monday to
271.	Jalan Api-Api 9	half (1/2) hour		Saturday
272.	Jalan Balau 2			
273.	Jalan Balau 3			
274.	Jalan Cendana 1			
275.	Jalan Cendana 4			
276.	Jalan Sena 2			
277.	Jalan Sena 7			
278.	Jalan Sena 8			
279.	Jalan Sena 9			
280.	Jalan Sena 10			
281.	Jalan Sena 10 (Padang)			
282.	Jalan Sena 11			
283.	Jalan Sena 12			
284.	Jalan Sena 13			
285.	Jalan Sena 14			
286.	Jalan Sena 15			
287.	Jalan Sena 16			
288.	Jalan Sena 17			
289.	Jalan Sena 18			
290.	Lorong Belakang Jalan Api-Api 4			

SECOND SCHEDULE

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges for Hired Cars	(4) Controlled Hours
	Any land including building, road and area prescribed by Majlis Bandaraya Johor Bahru	Minimum RM1.00 Maximum RM2.00 per entry	24 hour

THIRD SCHEDULE

(1) No.	(2) Locality	(3) Prescribed Parking Charges for Buses	(4) Controlled Hours
	Any land including building, road and area prescribed by Majlis Bandaraya Johor Bahru	Minimum RM150.00 Maximum RM300.00 per lot per month	24 hour

FOURTH SCHEDULE

PERINTAH LALULINTAS JALAN
(PERUNTUKAN TEMPAT LETAK KERETA)
MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU 2003

[Perintah 39]

NOTIS KESALAHAN SERTA TAWARAN KOMPAUN

No. Pembantu Penguatkuasa:.....

Kepada

Nama/Pemandu/Pemunya:.....

No. I/C:.....

Alamat:.....

No. Kereta Motor :

No. Cukai Jalan :

Jenis Kereta Motor:.....Warna Kereta Motor:.....

Tarikh:..... Waktu:.....(pagi/petang)

Tempat/Jalan:..... No. Petak:.....

Dengan ini diberitahu kereta motor tuan/puan telah dilaporkan dengan kesalahan seperti yang bertanda (X) di bawah.

PERINTAH LALULINTAS JALAN
(PERUNTUKAN TEMPAT LETAK KERETA)
MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU 2003

Kesalahan-kesalahan di bawah syarat-syarat dan peraturan Sistem Letak Kereta Berkupon:

- | | |
|---|----------------|
| (a) Tidak mempamerkan kupon yang dikeluarkan oleh Majlis atau Syarikat Pengendali semasa meletakkan kenderaan bermotor di dalam petak kereta berkupon; | Perintah 8(3) |
| (b) mempamerkan kupon letak kereta yang telah tamat tempoh yang dibenarkan; | Perintah 17 |
| (c) mempamerkan kupon letak kereta di dalam keadaan di mana kupon letak kereta tersebut tidak dapat dikenal-pasti atau dilihat oleh Pembantu Penguatkuasa (Tempat Letak Kereta) semasa menjalankan pemeriksaan; | Perintah 14(1) |
| (d) mempamerkan kupon letak kereta tanpa membuat penandaan yang betul; | Perintah 12(2) |

- | | |
|--|-----------------|
| (e) meletakkan kenderaan bermotor di luar dari petak letak kereta di tempat letak kereta; | Perintah 37(e) |
| (f) menghalang petak letak kereta; | Perintah 21(1) |
| (g) kenderaan bermotor yang diletak tidak mengikut arah lalu-lintas; | Perintah 6(2) |
| (h) berniaga di tempat letak kereta; | Perintah 31 |
| (i) meletak kenderaan bermotor yang menghalang pili bomba; | Perintah 37(a) |
| (j) meletak kenderaan bermotor di kawasan kaki lima/siar kaki; | Perintah 37 (b) |
| (k) meletak kenderaan bermotor di tempat letak kereta bermusim tanpa pas bermusim yang sah; | Perintah 37(c) |
| (l) meletakkan kenderaan bermotor di tempat selain dari yang ditetapkan bagi jenis kenderaan itu; | Perintah 37(d) |
| (m) mempamerkan kupon yang tidak sah semasa meletak kenderaan bermotor di petak letak kereta di tempat letak kereta; | Perintah 37(f) |
| (n) kesalahan lain Perintah (nyatakan) | |

Dikeluarkan Oleh:.....

Tarikh:.....

*Datuk Bandar,
Majlis Bandaraya Johor Bahru*

Pada menjalankan kuasa-kuasa yang telah diberikan di bawah seksyen 120(1)(e) Akta Pengangkutan Jalan 1987 [Akta 333], dan Perintah 39(1) dan (2) saya dengan ini menawar untuk mengkompaun kesalahan ini dengan bayaran RM.....Jika tuan/puan menerima tawaran ini, sila jelaskan bayaran tersebut di UNIT LETAK KERETA MAJLIS BANDARAYA JOHOR BAHRU.

2. Tawaran mengkompaun kesalahan ini berkuatkuasa selama 14 hari sahaja daripada tarikh notis ini dikeluarkan dan jika jawapan tidak diterima dalam tempoh itu, tindakan Mahkamah akan diambil terhadap tuan/puan tanpa notis lagi.

Kesalahan Kompaun	Kadar
No. (a), (b), (c), (d), (e), (f), (g) dan (h)	RM30.00
No. (i), (j), (k), (l), (m) dan (n)	RM100.00

*Datuk Bandar,
Majlis Bandaraya Johor Bahru*

PENERANGAN

Bayaran boleh dibuat di Pejabat Majlis Bandaraya Johor Bahru beralamat di Jalan Dato' Onn, 80720 Johor Bahru, Johor Darul Ta'zim.

WAKTU PEJABAT

Isnin – Khamis:	8.00 pagi hingga 1.00 petang
:	2.00 petang hingga 4.30 petang
Jumaat	8.00 pagi hingga 12.00 tengah hari
:	2.30 petang hingga 4.30 petang
Sabtu	8.00 pagi hingga 1.00 petang

Bayaran hendaklah di dalam bentuk wang tunai atau kiriman wang, wang pos, perintah kasyier, perintah bank atau deraf bank yang dipalang dan dibayar kepada "Datuk Bandar, Majlis Bandaraya Johor Bahru".

Cek persendirian adalah tidak diterima.

Sila membuat pembayaran dalam masa 14 hari dari tarikh notis tawaran ini.

Bertarikh pada 5hb September 2003.
[-K.T. 58/26 Jld. 5; - MBBJ (LK) No. 194/7/08;
PUNJ. Bil. (PU.2) 10.]

*President,
Johor Bahru City Council*

Disahkan pada 10hb September 2003.

HAJI SALLEH BIN HAJI AHMAD,
*Clerk of the State Executive Council,
Johor*